
 
                                                                

                                           

SNEJBJERG SOGN 
Dagsorden for menighedsrådsmøde  
I Kirkely 5. september 
Indledning: Mona Kjær Nielsen 
Salmevalg:  Vagn Dideriksen 
Referent:  
Afbud:  
  

1) Godkendelse af dagsorden 
 

 

2) Formand siden sidst: 
 - møde med Frivilligcenter flyttet til 11. sep. 
Senest tilmelding 9. sep. 
emma@fcherning.dk 
 - FSA indmeldt fra 1. sep. 2024 
- Syn af Kirke og Kirkegård, indsendt se.31-12 
- Syn Præstebolig kun hver andet år 
A)- Budgetsamrådsmøde, kort gennemgang 

15/9 høstgudstjeneste med frokost bagefter (Asger præst 
afhængig af Jørgens operation) 
 
 
 
 

A) -Folkekirkemedlemmer er faldet med ca. 1000 i 
Herning provstierne fra 2022-2024 (hvilket 
påvirker økonomien). 
HJ oplyste om provstietsudvalgets overordnede 
målsætning.  
-El-ladestander: Ramböll har vundet licitationen 
og skal dermed finde entreprenør. Vi bliver 
kontaktet af Anders (bygningsrådgiver) når det er 
”vores tur”. 
-Provstiudvalget vil afvikle lån i stiftet – og 
derefter etablere en anlægspulje.  

 
3) Mr-valg 2024 tilkendegivelser 
Menighedsrådet har fået tilkendegivelser fra 
3 personer om at stille op til menighedsrådet.  
- 
 
 

Valgforsamling 17.september kl. 19.  
 
Knud Erik, Carsten Færch og Henrik Pedersen fra 
menighedsrådet stiller også op.  
 
Vi mangler dermed tilkendegivelser på 3 personer + 
suppleanter for at opnå et fuldtalligt menighedsrådet ved 
valget . 
 
Menighedsrådsmedlemmer giver besked til øvrige 
medlemmer af menighedsrådet hvis der kommer flere 
tilkendegivelser 

4) Høstkollekt  
Skal vi fortsat tilbyde indberetning til 
organisationer for skattefradrag? Det giver 
problemer med GPDR, samt tager forholdsvis 
meget tid og ofte små beløb 

Lis, Doris og Mona danner udvalg ift. beslutning om 
fremtidig antal organisationer der skal kunne gives gaver 
til via høstkollekt.  



5) Personalepolitikken  
Forslag til opdatering 

Den opdaterede udgave af personalepolitik blev 
gennemgået og godkendt 

6) Præsterne. A) Mona:  
-Har studieuge i uge 39 (evt. opgaver der kommer 
fordeler provsten). 
-Der er 14 tilmeldte til pilgrimsvandring på lørdag den 
7.september 
B) Jørgen:  
-Er tilbage i arbejde indtil han modtager ny dato for 
operation der er blevet udskudt.  
 
-Oplyste om diakonalt arbejde: 25.september i Kirkely 
”Inspiration 2,0 mandefællesselskabet” 
 
-Orienterede om kommende ”podcast-gudstjenester” 
www.podcastgudstjeneste.dk  = gudstjenester der 
lægges ud på internettet (podcast = lydoptagelse eller 
program der kan høres på smartphone, tablet eller 
computer). Jørgen undersøger om Podcast 
”medarbejdere” kan komme ifm. gudstjeneste 1. søndag i 
advent og orientere om tiltaget.  
 
-Spørger om der må indkøbes en flipover til undervisning, 
blev bevilliget på mødet.  

7) Kirkeværge -Udendørslamper på graverbygning er sat til salg (evt. 
penge for salg bruges til reol til Care & repair) 
-Varmestyring: Ventilation virker ikke optimalt ift. 
booking af lokaler via churchdesk 
-Kalkning indvendigt i kirken: Firma er svære at få til at 
komme.  

8) Kasser    - ansøgninger til Reserven 
1. Ekstern hækklipning pga. sygemeldinger.     
Beløb 29.000 kr. 
2. Grunduddannelse af KKM ansat august 
2023. Beløb 33.000 kr.  
3. Ekstra udgifter pga. flere længerevarende 
sygemeldinger. Beløb 214.700 kr. 

Doris fremlagde angivne tal: Menighedsrådet bakker op 
om de oplyste ansøgninger og godkender ansøgningerne 
indsendes.  
 
 

9)Medarbejder rep.  
10)Orientering fra udvalg 
1. Kirke-kirkegårds  
2. Aktivitets  
3. Besøgstjeneste 
4. Hospitalskirke Samarbejdsudvalg 
5. Kirke til Kirke 

1. Referat er udsendt 
2. Hans Jørgen Østerby kommer den 19.september 
3. Lisa har deltaget i møde i frivillighuset og der var 

drøftelser om sparring på tværs, erfaringer og 
hvad der ”rører sig” rundt omkring. 
Besøgsvennerne i Snejbjerg, 15 personer, er 
”fuldt booket” 

4.  Hospitalskirken:  
-Sedum bakker af plastic er blevet fjernet og 
jordunderlag i bede er ændret – Bjarne har aftalt 
møde med anlægsgartner ift. fremtidig 
beplantning 



-Der er etableret en ekstra arbejdsplads i                  
køkkenet. 

        5. -  
11) Kontaktperson 
Lukket punkt: Løn forhandlinger  

 

15)Punkter til næste møde:  
Revisionsprotokollat  

 

16) Evt. Genanvendelige buketter: På nogle kirkegårde skiller 
frivillige ”ikke genanvendelige buketter ”ad således de 
kan bortskaffes korrekt og billigst muligt. Mulighederne 
blev drøftet.  

 


